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KECSKEMÉT MEGYEI JOGÚ VÁROS 

KÖZGYŰLÉSE 

Környezetvédelmi, Városrendezési és Agrár Bizottság 

6000 Kecskemét, Kossuth tér 1. 

___________________________________________________________________________ 

 

3993-6/2022. 

 

 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése 

Környezetvédelmi, Városrendezési és Agrár Bizottság 

2022. május 17-én megtartott üléséről 

 

 

Az ülés helye: Hírös Agóra Kulturális és Ifjúsági Központ 

 Kecskemét, Deák Ferenc tér 1., 105. terem  

 

Az ülés időtartama:   10.30 órától – 10.50 óráig 

 

Jelen vannak:  Lejer Zoltán elnök 

Bodrozsán Alexandra bizottsági tag 

Kósa József bizottsági tag 

Dr. Bus András Gábor bizottsági tag 

Kohajda László bizottsági tag 

 

Távol van:   - 

 

Jelenlévő meghívottak:  A mellékelt jelenléti ív szerint. 

 

Jegyzőkönyvvezető:   Mócza Rita 

 

 

Lejer Zoltán: 

 

Köszönti a megjelenteket.  

 

Elöljáróban elmondja, hogy dr. Sztachó Pekáry István képviselő 2022. május 12. napjával 

lemondott a Környezetvédelmi, Városrendezési és Agrár Bizottsági tagságáról, továbbá 

Szamler László bizottsági külső tag 2022. május 16. napjával lemondott a Környezetvédelmi, 

Városrendezési és Agrár Bizottsági tagságáról. Erre tekintettel a bizottság 5 tagú.  

 

A jelenléti ív alapján megállapítja, hogy a bizottság határozatképes; a bizottság 5 tagjából 

minden tag jelen van, ezért az ülést megnyitja.  

 

Ezt követően az írásban kiküldött meghívó szerint javaslatot tesz az ülés napirendjére, majd 

megkérdezi, kinek van azzal kapcsolatosan módosító javaslata? 
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Megállapítja, hogy a napirendhez módosító javaslat nincs, ezért megkérdezi, ki ért egyet az 

ülés napirendjével? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 5 igen, 0 nem és 0 tartózkodással 

elfogadta az ülés napirendjét a következő határozattal: 

 

17/2022. (V. 17.) KVAB. számú határozat 

Az ülés napirendje 

 

 

1. A Lánchíd Utcai Sport Általános Iskola felújítására vonatkozó beruházások 

előkészítése érdekében háromoldalú megállapodás megkötése 

Előterjesztő: Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

(A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 14. sorszámmal szerepel.) 

 

2. Emléktábla elhelyezésével kapcsolatos döntés meghozatala 

Előterjesztő: Dr. Sztachó-Pekáry István ÉmB elnök 

(A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 22. sorszámmal szerepel.) 

 

 

ZÁRT ÜLÉS: 

 

3. Javaslat a Város Kulcsa kitüntetés adományozására 

Előterjesztő: Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

(A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 25. sorszámmal szerepel.) 

 

4. Javaslat dr. Szobonya Zoltán Emléklap adományozására 

Előterjesztő: Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

(A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 26. sorszámmal szerepel.) 

 

5. Javaslat a Kada Elek-díj adományozására 

Előterjesztő: Lejer Zoltán KVAB elnök 

(A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 39. sorszámmal szerepel.) 

 

6. Javaslat Kecskemét Város Környezetvédelméért Díj adományozására  

Előterjesztő: Lejer Zoltán KVAB elnök 

(A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 40. sorszámmal szerepel.) 

 

7. Javaslat a Mathiász János-díj adományozására  

Előterjesztő: Lejer Zoltán KVAB elnök 

(A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 41. sorszámmal szerepel.) 

 

A határozatról értesülnek: 

1-7.) A bizottság tagjai 

8.) Irattár 

 

* * * 
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1.) NAPIRENDI PONT 

 

A Lánchíd Utcai Sport Általános Iskola felújítására vonatkozó beruházások előkészítése 

érdekében háromoldalú megállapodás megkötése 

Előterjesztő: Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

(A polgármester 4374-11/2022. számú előterjesztése a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 

 

Balogh Zoltán, a Fejlesztéspolitikai Iroda vezetője: 

 

Röviden ismerteti az előterjesztést. Ezek az oktatási-nevelési intézmények az önkormányzat 

tulajdonában vannak, vagyonkezelőjük a tankerület. A Kormány fejlesztési forrást biztosított 

az előkészítő feladatokra, így megszülettek azok a tervek, amelyek keretében 2021. és 2022. 

év elején közbeszerzési eljárás került lefolytatásra az épület felújítására. Az épület részlegesen 

felújításra kerül és megtörténik az energetikai korszerűsítése. A tornacsarnok megújul és a 

kültéri tornapálya is felújításra kerül. Ez feltételes közbeszerzési eljárás volt, melynek 

feltételeként a vállalkozási szerződés aláírásra kerül. Várnak arra a kormányzati döntésre, 

amely a kivitelezésre forrást biztosíthat. Még 5 hónap áll rendelkezésre arra, hogy ez a 

támogatói döntés megszülessen. A Beruházási Ügynökség, a tankerület és az önkormányzat 

között együttműködési megállapodás aláírása szükséges: a tulajdonos önkormányzat 

hozzájárul a beruházáshoz, a tankerület és a Beruházási Ügynökség pedig ezt a beruházást 

megvalósítja.  

 

Kohajda László: 

 

Megkérdezi, milyen mozgástere van az önkormányzatnak ebben a kérdésben? Amennyiben 

módosító javaslat érkezne, akkor mekkora mozgástér marad, hiszen az elmúlt tizenvalahány 

évben egyre inkább centralizálódik a hatalom és a döntéshozatal, minek következtében egyre 

kisebb feladat- és hatáskör marad az önkormányzatoknak. Megkérdezi, jó irányba haladnak-

e? Véleménye szerint nem. Megkérdezi továbbá, hogy milyen lépésekkel és meddig fogja ezt 

tűrni az önkormányzat? Nem tesz-e lépést annak érdekében, hogy ne fajsúlytalan irányba 

menjenek a dolgok, aminek következtében a közgyűlésnek nem lesz döntési jogosultsága akár 

már a következő ciklusban sem? 

 

Elmondja, hogy Kecskemét történetében feltételes közbeszerzési eljárás először akkor 

valósult meg, amikor Tiborcz István LED-es közvilágítással pályázott a városban. Akkor az 

volt a feltétele annak, hogy a város megkapja az összeget, hogy ő nyerje meg a pályázatot. 

Akkor 5 pályázó visszalépett, valamint a közbeszerzési bizottságból ki lettek tiltva az 

ellenzéki képviselő tagok. Nagyon rossz orientáció kezdődött akkor és ennek a folytatását 

látja ebben is.  

 

Balogh Zoltán, a Fejlesztéspolitikai Iroda vezetője: 

 

A feltételes közbeszerzést azért alkalmazza a Beruházási Ügynökség, mert egy kormányzati 

támogatási döntés elhúzódó folyamat. Amennyiben előzetesen megtörténik egy ilyen 

támogatói döntés, és az ajánlati ár magasabb, mint a rendelkezésre álló forrás, akkor ennek a 

folyamatnak ismételten el kell indulnia. Ezért készül egy tervdokumentáció, majd arra 

vonatkozóan egy feltételes közbeszerzési eljárás kerül lefolytatásra és aláírásra kerül a 

szerződés, de nem lép hatályba. Ezt követően születik meg a szükséges támogatói döntés. 
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Ezzel megakadályozható az, hogy ismételten kormányzati döntési folyamatot kelljen 

elindítani. Ez technikai jellegű kérdés. 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzatának a Beruházási Ügynökséggel és a 

tankerülettel nagyon közvetlen a szakmai kapcsolata, ezért a tulajdonosi jog gyakorlójaként 

elmondhatta a véleményét a tervekkel összefüggésben. A beruházást, ha sikerül 

megvalósítani, az hatalmas eredmény lesz, mellyel olyan intézmények újulnak meg a 

Széchenyivárosban, amelyek régóta váratnak magukra.  

 

Kósa József: 

 

Felhívja a figyelmet arra, hogy a képviselő nem a napirendhez tartozó hozzászólást tett, amit 

csúsztatásnak tart. A szakmai részt a háromoldalú szerződés biztosítja, a város számára pedig 

a legjobb döntés születik. Közvilágítás és nevek nem tartoznak ide. Örömteli, hogy ilyen 

szintű előterjesztés készült a közgyűlés és a bizottság elé.  

 

Dr. Bus András: 

 

Csatlakozik a hozzászóláshoz, örvendetesnek tartja, hogy a következő generációk is részt 

vehetnek a sporteseményekben, valamint azt, hogy ezáltal jó és igényes környezetben 

nevelkedhetnek.  

 

Lejer Zoltán: 

 

Megkérdezi, hogy a planetáriumot nem érinti ez a beruházás? Részleges lesz a felújítás? Miért 

esett ki a planetárium, hiszen egybeépült az intézménnyel.  

 

Balogh Zoltán, a Fejlesztéspolitikai Iroda vezetője: 

 

A beruházás a kültéri sportlétesítményeket is érinti, de nincs benne a planetárium. Két 

különböző területről van szó. A beruházás az oktatási intézmény fejlesztését jelenti, ehhez 

kapcsolódóan születnek meg a támogatói döntések. Alapvetően egy forrás odaítélése esetén 

egy behatárolható területről van szó.  

 

Lejer Zoltán:  

 

Megállapítja, hogy az előterjesztéshez több kérdés, hozzászólás nincs, módosító javaslat nem 

hangzott el, ezért megkérdezi, ki ért egyet a határozat-tervezettel?  

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 5 igen szavazattal, 0 nem, 0 

tartózkodással a következő határozatot hozta: 

 

18/2022. (V. 17.) KVAB. számú határozat 

A Kecskemét, Lánchíd Utcai Sport Általános Iskola felújítására vonatkozó beruházások 

előkészítése érdekében háromoldalú megállapodás megkötése 

 

A Környezetvédelmi, Városrendezési és Agrár Bizottság megtárgyalta Szemereyné Pataki 

Klaudia polgármester 4374-11/2022. számú előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 

 

A bizottság a fenti tárgyban készült közgyűlési előterjesztést a közgyűlés számára 

elfogadásra javasolja.  
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A határozatról értesülnek: 

1-7.) A bizottság tagjai 

8.) Balogh Zoltán, a Fejlesztéspolitikai Iroda vezetője 

9.) Berente Ágnes, a Pályázati és Közbeszerzési Osztály vezetője 

10.) Irattár 

* * * 

 

2.) NAPIRENDI PONT 

 

Emléktábla elhelyezésével kapcsolatos döntés meghozatala 

Előterjesztő: Dr. Sztachó-Pekáry István ÉmB elnök 

(A 3556-5/2022. számú előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 

 

Lejer Zoltán: 

 

Megállapítja, hogy az előterjesztéshez kérdés, hozzászólás nincs, módosító javaslat nem 

hangzott el, ezért megkérdezi, ki ért egyet a határozat-tervezettel?  

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság igen szavazattal, 0 nem, tartózkodással a 

következő határozatot hozta: 

 

19/2022. (V. 17.) KVAB. számú határozat 

Emléktábla elhelyezésével kapcsolatos döntés meghozatala 

 

A Környezetvédelmi, Városrendezési és Agrár Bizottság megtárgyalta dr. Sztachó-Pekáry 

István elnök 3556-5/2022. számú előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 

 

A bizottság a fenti tárgyban készült közgyűlési előterjesztést változatlan tartalommal 

terjeszti a közgyűlés elé elfogadásra.  

 

A határozatról értesülnek: 

1-7.) A bizottság tagjai 

8.) Dr. Gajdácsi Zoltán, a Mérnöki Iroda vezetője 

9.) Borbélyné Balogh Katalin, a Várostervezési Osztály vezetője 

10.) Irattár 

* * * 

 

Lejer Zoltán:  

 

Bejelenti, hogy a következő napirendi pontok tárgyalására zárt ülés keretében kerül sor, ezért 

kéri, hogy az ülésteremben csak a bizottság tagjai, az aljegyző, az érintett irodavezető és a 

jegyzőkönyvvezető tartózkodjon.  

 

(Megállapítja, hogy a meghívottak elhagyják az ülésteremet.) 

 

A JEGYZŐKÖNYV 6-10. OLDALAI A ZÁRT ÜLÉS ANYAGÁT TARTALMAZZÁK, 

KÜLÖN JEGYZŐKÖNYVBEN 
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Lejer Zoltán:  

 

Kihirdeti a zárt ülésen hozott határozatot, mely szerint a bizottság  

 

• a Város Kulcsa kitüntetés adományozását 2022. évben nem támogatja, 

• a dr. Szobonya Zoltán Emléklap adományozására nem tett javaslatot, 

• a Kada Elek-díj adományozására nem tett személyi javaslatot, 

• a Kecskemét Város Környezetvédelméért Díj adományozására nem tett személyi 

javaslatot, 

• a Mathiász János-díj adományozására nem tett személyi javaslatot.  

 

 

Ezt követően megállapítja, hogy a bizottság a napirendi pontok tárgyalását befejezte, ezért 

megköszönve a jelenlévők részvételét, valamint a bizottság munkáját, az ülést 10 óra 50 

perckor bezárja. 

 

K. m. f. 

 

 

 

 

  Lejer Zoltán s.k.        Bodrozsán Alexandra s.k. 

        elnök      bizottsági tag 


